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Tisztelt Képviselő-testület! 

1. Centerpálya felújítási munkálatai kapcsolódó szakmai tájékoztatás 

A Chudik Lajos Sporttelep élőfüves centerpályája felújítása az alábbi műszaki tartalommal valósítható meg: 

- szelektív gyomírtás 

- meglévő gyep levágása KORO WAVE FTM célgéppel és a letermelt anyag helyszíni deponálása 

- 150 tonna homokkiszórás 

- homok simító boronálása 

- KORO SHOCKWAVE - késes altalajlazítás 20 cm mélyen 

- KORO Recycler homok bedolgozása 

- homok besöprés 

- talajlazítás elevátorral 

- szerves trágyázás - Lupigreen 100g/m2 

- felülvetés VREDO felülvetőgéppel EUROGREEN regenerációs keverékkel és STARTER trágyával 

- fenntartó trágyázás 3 alkalommal EUROGREEN gyeptrágyával 

Az elvégzendő feladatok becsült költsége az előterjesztés 1. mellékletét képező árajánlat alapján bruttó 

17.203.979 Ft. 

Fontos hangsúlyozni, hogy ajánlatkérés szempontjából a két pálya kivitelezése nem összevonható, mert a tao 

forrásból támogatott beruházás az OSZE keretein belül valósul meg, a vonatkozó közbeszerzési/ajánlati 

eljárást az egyesület folytatja le és köt szerződést a saját nevében. 

Amennyiben a centerpálya az Önkormányzat finanszírozásában valósul meg, az ajánlattételi eljárást az 

Önkormányzatnak kell lefolytatnia, a saját beszerzési szabályainak megfelelően. 

Sportszakmai szempontból érdemi hátrányt nem okoz, ha a centerpálya felújítása nem 2023 őszén, hanem 

2024 kora tavaszán kezdődik, hiszen a 2023/2024-es szezonban már egészen biztos, hogy sem az őszi, sem a 

kora tavaszi felújítás megvalósulása esetén a két pálya egyidejűleg nem fog tudni rendelkezésre állni. Mindkét 

esetben leghamarabb 2024. őszétől vehetők használatba a pályák, amennyiben a felújítás a terveknek 

megfelelően sikeres lesz.  

Az önkormányzat költségvetésének szempontjából viszont előnyt jelenthet, ha a 2024/2025-ös tao 

finanszírozási időszakban az egyesület tud támogatást szerezni a centerpálya felújítására, így önkormányzat 

labdarúgásra szánt forrásait olyan költségelemekre lehetne fordítani, melyek nem támogathatók tao-s 

forrásokból. 

2. Szakmai fejlesztés 

A jelenlegi helyzetben elsődleges feladat olyan szakmai stáb összeállítása mely 3-5 éves periódusban, a 

meglévő lehetőségek kiaknázása mellett (Puskás Akadémia együttműködés, infrastruktúra fejlesztés, Bozsik 

program  ( névadója: Bozsik József , 101-szeres magyar válogatott a Kispesti AC /később Budapesti Honvéd 

SE/, és az Aranycsapat oszlopos tagja, olimpiai bajnok, világbajnoki ezüstérmes, ötszörös magyar bajnok 

labdarúgó) Központ és Körzetközpont, intézményi lehetőségek- 5 óvoda~600 gyerek, általános és 

középiskolák~1200 gyerek, Ipari Parki cégek), képes a helyi labdarúgók kiáramlását megakadályozni, a 

helyben játszó játékosok számát növelni, korosztályonkénti -főként utánpótlás-csapatok versenyeztetését 

megfelelő létszámban és minőségi szinten biztosítani (megye I. osztály vagy magasabban rangsorolt 

bajnokságokban). 

Az OSZE Labdarúgó Szakosztálya 2023. július 1-től új szakmai alapokon működik. Bozsik Péter volt 

labdarúgó, NB I-es magyar bajnok vezető edző és a magyar labdarúgó válogatott korábbi szövetségi kapitánya, 

sporttelevíziós szakértő szakmai közreműködést vállal az egyesületen belül fentiek, és az előterjesztés 2. 

mellékletében csatolt szakmai koncepció megvalósításának elősegítésére. 

Bozsik Péter elkészítette a részletes költségvetést az összeg tervezett felhasználásáról, amely az előterjesztés 

3. mellékletét képezi. A költségvetésben megfogalmazottak alapján a támogatási szerződés tervezete szintén 

az előterjesztés 4. mellékleteként megismerhető.  

A támogatás felhasználásáról, és a szakmai előrehaladásról az OSZE Labdarúgó Szakosztálya 2024. február 

15-ig részletes szöveges és számviteli beszámolót készít. 

A 2024. évi támogatásról és annak összegéről az Önkormányzat az abban foglaltak értékelése után dönt. 



 

3 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

Kérem az előterjesztés megvitatását és a határozati javaslat elfogadását! 

Oroszlány, 2023. június 21. 

 

 

  Lazók Zoltán 

 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

…/2023. (...) határozata  

az oroszlányi labdarúgás fejlesztéséhez kapcsolódó önkormányzati döntésekről  

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Egyetért az oroszlányi labdarúgás szakmai fejlesztése érdekében 2023. július 1. és 2023. december 31. 

közötti időszakra az OSZE Labdarúgó Szakosztálya számára havi 1,5 M Ft, mindösszesen 9 M Ft összegű 

támogatás nyújtásával. A támogatás forrását a helyi iparűzési adó többletbevételéből biztosítja.  

2. Egyetért az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének módosításával, az 1. pont szerinti támogatás 

forrásbiztosítása érdekében. 

3. Felhatalmazza a polgármestert a 4. melléklet szerinti támogatási szerződés megkötésére. 

4. Utasítja a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon az 1. pont szerinti módosítás költségvetésben történő átvezetéséről és ennek 

megfelelően a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2023. június 30. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  


